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Geachte leden van de Jongerenraad,

Namens wethouder Klaasse deel ik jullie het volgende mede.

Dank voor jullie uitgebreide en zeer positieve advies over het in de informatieve raadsvergadering 
van 14 november jl. besproken raadsvoorstel inzake de nieuwe sporthal aan de Prins Bernhardlaan. 
Onderstaand onze reactie op dit advies.

Ook wij streven naar een zo snel mogelijke realisatie van de tweede sporthal. Dit vereist echter een 
gedegen voorbereiding en de thans voorliggende planning is al zeer optimistisch. Eerder starten met 
de bouw dan begin 2021 is gelet op onder andere het aanbestedingsproces, de selectie- en 
gunningsfase en het maken van het bouwbestek helaas niet mogelijk.

Jullie pleidooi om vanwege met name de veiligheid van de sporters snel onderhoud aan de vloer van 
de huidige sporthal te laten uitvoeren onderschrijven wij. Inmiddels is dan ook besloten dit 
onderhoud in de zomer van 2020 uit te laten voeren. Eerder is gelet op de gebruiksintensiteit van de 
hal niet mogelijk.

Het programma van eisen voor de nieuwe sporthal is in goed overleg met alle betrokken Diemense 
sportverenigingen tot stand gekomen. De hal en de kleed- en wasruimten voldoen aan de eisen van 
NOC*NSF, de KVLO (Koninklijke Vereniging voor Lichamelijke Oefening) en de betreffende 
sportbonden. Desalniettemin zullen wij jullie opmerkingen/aandachtspunten ten aanzien van de 
temperatuur en de luchtkwaliteit en de kleedkamers bij het programma van eisen voegen. 

Het besluit om in de nieuwe hal geen tribune te realiseren is gebaseerd op meerdere in onze ogen 
zeer valide argumenten. Deze zijn benoemd in het raadsvoorstel. 

De bebording bij de parkeerplaats bij de sporthallen zal volgens de daarvoor geldende richtlijnen 
worden uitgevoerd. Wij zullen er hierbij op toezien, dat er voldoende aandacht zal zijn voor het feit 
dat er geparkeerd wordt in een blauwe zone en dat er dus van een parkeerschijf gebruik moet 
worden gemaakt. 

Met vriendelijke groet,

 

Frank Put
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